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کازرون
یک گردشگر خارجی در بازدید از مجموعه آثار تاریخی 

شهر بیشاپور و تنگ چوگان:
ایران کشوری بزرگ با آثار تاریخی 

فراوان است
سرویس خبری داود کشاورز/ علی گلچین: یکی از گردشگران خارجی 
ما  خبرنگار  با  گفت وگویی  طی  بود  آمده  ایران  به  آلمان  کشور  از  که 
گفت: پس از بازدید از کشور ترکیه به سوی ایران آمدیم و در مرز ایران 

یک سرباز ایرانی از ما استقبال کرد. 
او ادامه داد: این سرباز ایرانی با لبخند به سوی ما آمد و ما از این شیوه 

استقبال او بسیار خوشحال شدیم. 
به عقیده این گردشگر خارجی مردم ایران بسیار مهمان دوست و مهمان نواز 
هستند و ایران کشور بزرگی است و دارای آثار تاریخی فراوان می باشد. 
وی افزود: پس از بازگشت به آلمان من از مهمان نوازی و مهربانی ملت 

ایران برای هموطنانم خواهم گفت.

لارستان
فرماندار ویژه لارستان در جمع روسای هیئت های 

مذهبی و مداحان شهرستان:
با تشریح قیام امام حسین)ع( برای 

مردم از ایجاد بدعت جلوگیری شود
معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان گفت: با تشریح قیام امام حسین)ع( 

برای مردم، از ایجاد بدعت جلوگیری شود.
به گزارش روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان؛ جلیل حسنی در جمع 
روسای هیئت های مذهبی و مداحان و خادمین اهل بیت این شهرستان با 
بیان این مطلب که عاشورا و نهضت کربلا سرمایه بزرگی برای ماست که 
باید از آن حداکثر استفاده را کرد گفت: وظیفه همه ماست که در ایام ماه 
محرم متناسب با قیام عاشورا صحبت و در راستای نشر و فرهنگ اصیل 

اسلامی و فرهنگ عاشورایی حرکت کنیم.
ادامه داد: همه  وی فرهنگ عاشورا را غنی ترین فرهنگ عنوان کرد و 
می دانیم که امام حسین)ع( چگونه با عملش، اسلامی که از مسیر خودش 
منحرف می شد را نجات و آن را در مسیر و صراط مستقیم الهی قرار داد. 
با  مسجد  از  که  ما  اسلامی  انقلاب  کرد:  تاکید  فارس  استاندار  معاون 
محوریت روحانیت و با رهبری امام شکل گرفت ناشی از قیام عاشورا و 
الگوگیری آن از قیام امام حسین)ع( بود و همه ما به عینه دیدیم که قیام 
امام حسین یکی از اهرم های اصلی پیروزی ما در دوران دفاع مقدس نیز 
بود. آن روحیه بالایی که جوانان ما در طول هشت سال در عملیات های 
مختلف داشتند و به پیروزی های پی در پی هم دست یافتند همه و همه با  
الهام از قیام عاشورا بود. این موضوع در تاریخ  گذشته و آینده منشا اثر 

خواهد بود و این را بایستی جدی بگیریم.
 وی افزود: اولویت کاری بنده نیز به عنوان مسئول شهرستان این است که 
در خدمت هیئت های مذهبی  و مداحان  عزیز شهرستان باشم و مسائل و 

مشکلات آنان را پیگیری کنم.
بشود چراکه  دولتی  هایی  مراسم  چنین  نیست که  این  بر  بنا  وی گفت: 
اینگونه  بسترهای  فقط  ما  و  است  مردم  با  مذهبی  های  هیئت  محوریت 
مراسم ها را فراهم کرده و یا در خصوص کنترل ترافیک و نظم و امنیت 

هیئت های عزاداری هماهنگی لازم را انجام خواهیم داد.

حسنی تصریح کرد: نظرات و پیشنهادات هیئت ها و مداحان را می شنویم 
شهرستان  سطح  در  آنها  کردن  اجرایی  راستای  در  بتوانیم  که  آنجا  تا  و 
اقدام خواهیم کرد ولی انتظار از هیئت ها این است که خودشان را به نحو 
مطلوب مدیریت کنند تا خدایی ناکرده هیچ مشکلی پیش نیاید، چه بسا 
یک تنش جزئی بعضا به یک اختلاف ریشه دار در شهرستان منجر شود. 

نی ریز 
برگزاری آیین گرامیداشت روز ملی 
آتش نشانی و خدمات ایمنی در نی ریز

سرویس شهرستان/ علیرضا مقدسی: مراسم تجلیل از آتش نشانان شهرداری 
نی ریز در محل ایستگاه آتش نشانی نی ریز با حضور مهندس منزه شهردار 
آتش نشانی،  نیروهای  همه  شهر،  اسلامی  شورای  رییس  پاکنژاد  ریز،  نی 

بنی اسدی مدیر منابع طبیعی همراه با پرسنل آن اداره برگزار شد.

نشانان  آتش  گفت:  مراسم  این  ابتدای  در  ریز  نی  شهردار  منزه  مهندس 
از جان خود می گذرند تا جان و مال دیگران را حفظ کنند و این عمل 
حق  حضرت  رضایت  هدف  با  و  عزیزان  این  فداکاری  و  ایثار  مصداق 

تعالی است.

مهندس منزه با قدردانی از تلاشهای پرسنل آتش نشانی در انجام وظایف و 
ماموریتها در راستای خدمت به مردم، افزود: خدمت در آتش نشانی صرفا 
یک شغل و حرفه نیست بلکه سعادتی بزرگ برای عاشقان کمک رسانی 

به مردم است.
وی گفت: واحد آتش نشانی مهم ترین قسمت شهرداری محسوب می شود 
چراکه نیروهای توانمند و ایثارگر در این قسمت مشغول فعالیت هستند. 
در هنگام حادثه وقتی همه از آن می گریزند، آتش نشانان به دل حادثه 

می روند و برای نجات جان انسانها فداکاری می کنند.
افزود:  عمومی  آموزش  های  دوره  برگزاری  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
امیدواریم با آموزش شهروندان جهت رعایت نکات ایمنی و فرهنگ سازی 

بتوانیم زمینه کاهش حوادث را فراهم کنیم.
از خدمات  منابع طبیعی ضمن تقدیر و تشکر  بنی اسدی رییس  ادامه  در 
و  توفیق  کشور،  کش  زحمت  و  خدوم  نشانان  آتش  همه  روزی  شبانه 
سلامتی برای همه آتش نشانان فداکار به ویژه آتش نشانان شهرستان نی ریز 

را از خداوند بزرگ مسالت کرد.
اعضای آتش نشانی شهرستان نیز در این نشست مسائل و مشکلات خود 

را با شهردار در میان گذاشتند.
نشانان شهر  تمامی آتش  از  هدیه  و  سپاس  لوح  اهدای  با  مراسم  این  در 

نی ریز تقدیر و در ادامه مانور آتش نشانی در سطح شهر برگزار شد.

داراب
اعلام آمادگی خانه خیرین هلال احمر 

داراب برای احداث پایگاه امداد 
کوهستان داراب

جمعیت  عامل  مدیر  با  دیدار  در  داراب  احمر  هلال  خیرین  خانه  رییس 
استان از آمادگی برای احداث پایگاه امداد کوهستان و مرکز آموزش های 
تخصصی در این شهرستان و تقبل هزینه های برپایی یک موکب درمانی 
در مسیر نجف-کربلا در ایام اربعین حسینی تا سقف 150 میلیون تومان 

خبر داد.
هلال  جمعیت  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
و  ها  ظرفیت  تشریح  با  دیدار  این  در  ستوده  خسرو  فارس؛  استان  احمر 
بهینه  استفاده  بر  تاکید  و  داراب  هلال احمر  خیرین  خانه  توانمندی های 
المنفعه  اهداف عام  این شهرستان در طرح ها و  نیکوکاران  از مشارکت 
جمعیت، گفت: برای احداث پایگاه امداد کوهستان و مرکز آموزش های 

تخصصی در ورودی شهر داراب آمادگی کامل داریم.
ستوده اظهار کرد: برای احداث پایگاه امداد کوهستان و مجتمع خدمات 
رفاهی- امدادی در کنار آن، خانه خیرین هلال احمر داراب اعتبار اولیه 

400 میلیون تومان را پیش بینی کرده و تامین خواهد کرد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود، از آمادگی خانه خیرین هلال احمر 
داراب برای مشارکت در احداث مجتمع تجاری جمعیت هلال احمر این 
شهرستان خبر داد و افزود: از اراضی در اختیار جمعیت هلال احمر این 
شهرستان، حدود 700 متر مربع مجوز کاربری تجاری دارد و می توان با 

مشارکت جمعیت و خیرین، نسبت به احداث این مجتمع اقدام کرد.
رییس خانه خیرین هلال احمر داراب در ادامه با بیان اینکه مراسم باشکوه 
عتبات  زائران  به  خدمت  ارائه  برای  ارزشمندی  فرصت  حسینی  اربعین 
عالیات می باشد، تصریح کرد: همانگونه که پیش از این نیز اعلام آمادگی 
موکب  یک  استقرار  و  برپایی  داراب  احمر  هلال  خیرین  خانه  کردیم، 
درمانی در مسیر نجف-کربلا را تا سقف 150 میلیون تومان تقبل می کند.
ستوده اضافه کرد: تعهد ما در این زمینه شامل تامین نیروی انسانی مورد 
نیاز، هزینه های تردد، هزینه های غذایی، فراهم آوری تجهیزات پزشکی 

و تامین 50 درصد هزینه های دارویی می باشد.
وی در پایان از اهدای یک دستگاه آمبولانس به جمعیت هلال احمر داراب 
از سوی خیرین و استقرار آن در این جمعیت پیش از نوروز 96 خبر داد.

خیرین داراب؛ پیش گام در طرح های عام المنفعه جمعیت فارس
تشریح  با  جلسه  این  در  فارس  استان  احمر  هلال  جمعیت  عامل  مدیر 
و  خیرین  گفت:  استان،  این  در  المنفعه  عام  امور  و  خیریه  ظرفیت های 
جمعیت،  بشردوستانه  های  فعالیت  اجرای  در  همواره  دارابی  نیکوکاران 

داوطلب و پیشگام بوده اند. 
فیض الله جعفری با اشاره به رویکرد داوطلبانه و غیرتکلیفی خانه خیرین 
هلال احمر داراب درباره حل مشکل درمانی مددجویان و بیماران نیازمند، 
اظهار کرد: ارائه خدمات به زائران در ایام اربعین حسینی، یکی دیگر از 
مواردی است که خیرین این شهرستان به صورت داوطلبانه و مشتاقانه برای 

همکاری با جمعیت اعلام آمادگی کردند. 
جعفری در همین زمینه تصریح کرد: اگر خیرین داراب در احداث پروژه 
بیمارستان جراحی محدود در نجف اشرف و پایگاه امدادی در مسیر نجف- 
کربلا، جدی و موثر وارد شوند، برگ زرینی در کارنامه افتخارات خود به 

عنوان باقیات صالحات ثبت خواهند کرد.

وی ادامه داد: استان فارس اولین استانی بود که برای احداث پایگاه های 
موقت در این مسیر با مشارکت خیرین، اعلام آمادگی کرد. 

مدیر عامل جمعیت هلال احمر فارس در پایان، اهتمام خانه خیرین هلال 
تخصصی،  آموزش  مرکز  کوهستان،  امداد  پایگاه  احداث  برای  داراب 
مجتمع خدمات رفاهی- امدادی و اهدای یک دستگاه آمبولانس به جمعیت 

هلال احمر این شهرستان را ستودنی و قابل تقدیر توصیف کرد.

خوزستان
هیئت فرانسوی برای سرمایه گذاری 
در صنعت شکر با استاندار خوزستان 

دیدار کردند
یک هیئت فرانسوی با هدف سرمایه گذاری در صنعت شکر خوزستان با 

غلامرضا شریعتی استاندار این استان دیدار کردند.
خبرنگاران  به  دیدار  این  حاشیه  در  خوزستان  استاندار  ایرنا  گزارش  به   
گفت: هیئت فرانسوی یک کنسرسیوم است که اقدامات و سرمایه گذاری 

آنها بیشتر در حوزه صنعت شکر و چغندر قند است. 
المللی کارهای  بین  عنوان یک کنسرسیوم  به  این هیئت  افزود:  شریعتی 
زیر کشت شکر  و سطح  تولید شکر  در  دنیا  در کشورهای  ای  گسترده 

انجام داده است.
وی ادامه داد: این کنسرسیوم در دنیا حدود یک میلیون هکتار زیر کشت 
تولید شکر در جهان  اولیه در  رتبه های  بابت جزو  این  از  و  دارد  شکر 

محسوب می شود.

شریعتی تصریح کرد: این هیئت فرانسوی سه روز را برای دیدن و بررسی 
چغندر  کشت  و  استان  شکر  تولید  شرایط  خوزستان،  های  زیرساخت 
اختصاص داد و تلاش ها و اطلاعات تکنسین های استان در حوزه های 

مختلف را مشاهده کرد.
استاندارخوزستان اضافه کرد: ما این هیئت را به سرمایه گذاری در حوزه 
صنعت شکر دعوت کردیم و آمادگی داریم در این زمینه با آنها تعامل 

کنیم.
وی با اشاره به طرح 550 هزار هکتاری مقام معظم رهبری در خوزستان 
گفت: از این سطح، الگوی کشت 50 هزار هکتار برای تولید چغندر است 

و برای این منظور نیاز به احداث پنج کارخانه قند داریم.
شریعتی اظهار کرد: در حال حاضر یک کارخانه قند در دزفول در حال 
است یک کارخانه  قرار  )ره(  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  و  است  بازسازی 

احداث کند که امشب تفاهمنامه آن امضا می شود. 
استاندار خوزستان ادامه داد: حداقل دو تا سه کارخانه قند دیگر برای استان 
لازم است واین هیئت را برای سرمایه گذاری در این حوزه دعوت کردیم 

تا این تعداد کارخانه را در این جا تاسیس کند.
وی با اشاره به اینکه این هیئت فرانسوی با وجود پتانسیل ها در خوزستان 
می تواند در بخش یاد شده سرمایه گذاری کند افزود: وجود نیروی کار 
ارزان و با سواد و زمین های خوب و زیرساخت های خیلی خوب برای 
سرمایه گذاران جذبه دارد و امید است زمینه اشتغال مولد در استان فراهم 

شود.
مشاور اجرایی و سرمایه گذاری سازمان صنعت و معدن خوزستان نیز اظهار 
کرد: این تیم فرانسوی وضعیت سرمایه گذاری در خوزستان را با توجه 
به سابقه کشت چغندر و کارخانه در استان بررسی کردند و از وضعیت 

زمین ها و تجربه های نیروهای کارشناسی شگفت زده شدند. 
مرتضی جاویدان ادامه داد: نظر آنها برای سرمایه گذاری در ایران مثبت 

است و فقط باید شرایط مذاکرات بین المللی فراهم شود.
جاویدان گفت: طبق برنامه ریزی آنها می خواهند پنج تا 6 میلیون تن و 
یا حتی بالاتر شکر در جهان تولید کنند که برای افزایش حجم تولید نیاز 

به سرمایه گذاری دارند. 

بهبهان
کشف انواع کالای قاچاق به ارزش بیش 

 از  11میلیارد و پانصد میلیون ریال 
در بهبهان

انتظامی  فرماندهی  اجتماعی  معاون  خلیجی:  پرویز  شهرستان/  سرویس 
انواع کالای قاچاق به ارزش تقریبی بیش از  شهرستان بهبهان از کشف 

یازده میلیارد ریال در بهبهان طی ده روز گذشته خبر داد. 
در  بهبهان  انتظامی شهرستان  فرمانده  موسویان«  نورالدین  »سرهنگ سید 
به کشور  قاچاق  کالاهای  ورود  که  آنجا  از  داشت:  اظهار  این خصوص 
باعث ایجاد اخلال در نظام اقتصادی کشور و از رونق افتادن کارخانه های 
داخلی و در نتیجه بیکاری و گسترش معضلات اجتماعی در کشور خواهد 
با  فرماندهی  این  کالای  و  ارز  قاچاق  دایره  پرتلاش  ماموران  لذا  شد؛ 
اقدامی  ایستگاه بازرسي خیرآباد در  همکاری ماموران پاسگاه درونک و 
مشترک طی ده روز گذشته با کنترل محورهای مواصلاتی بهبهان-زیدون، 
کامیون  خودروي  دستگاه   2 تعداد  امیدیه  درونک-  و  بهبهان-گچساران 
باري بنز و سه دستگاه کامیون فوتون، فائو، ایسوزو حامل کالای قاچاق 
را توقیف و ضمن بازرسی ازآن خودروها به ترتیب تعداد5048 ثوب انواع 
پوشاک به ارزش ریالی دو میلیارد ریال، 9689 ثوب دیگر انواع پوشاک 
به ارزش ریالی چهار میلیارد ریال،150دستگاه تصفیه آب و3100عدد فیلتر 
به  انواع کفش  میلیارد ریال، 3646 جفت  تقریبی یک  ارزش  به  مربوطه 
ارزش ریالی دو و نیم میلیارد ریال و 4800 کیلوگرم)120 کیسه( برنج به 
ارزش تقریبی دو میلیارد ریال و مجموع کشفیات به ارزش ریالی تقریبی 
11,500,000,000 ریال که از طریق بنادر دیلم و گناوه وارد کشور شده 

بودند را از داخل آن خودروها کشف و ضبط کردند.
قاچاق  کالای  ورود  اینکه  به  اشاره  با  بهبهان  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
کرد  تقاضا  شهروندان  تمام  از  است،  برابر  تولیدملی  رکود  با  کشور  به 
اطلاعات خود از فعالیت قاچاقچیان و مجرمان را از طریق سامانه 110 به 

پلیس اطلاع دهند.

بوشهر
فرماندهی انتظامی بوشهر رتبه نخست 

کشف سرقت در کشور را کسب کرد
گذشته  سال  دو  در  فرماندهی  این  گفت:  بوشهر  استان  انتظامی  فرمانده 
بین استانهای کشور را به خود  در زمینه کشف سرقت، رتبه نخست در 

اختصاص داد.
 به گزارش ایرنا، سردار حیدر عباس زاده در جمع خبرنگاران افزود: در 
شش ماه نخست سال جاری میزان کشف سرقت در استان بوشهر 95 درصد 
بود که از این میزان 65درصد سرقت ها امسال رخ داده و مابقی مربوط 

به سال گذشته است.
وی یادآور شد: در 30 ماه گذشته هیچ گونه آدم ربایی، گروگانگیری و 

سرقت مسلحانه بانکی در استان بوشهر اتفاق نیفتاده است.
عباس زاده بیان کرد: در سرقت مسلحانه نیز آنچه اتفاق افتاده کشف شده 
و میزان کشفیات سرقت به عنف و زورگیری نیز 98 درصد گزارش شده 

است.
وی ادامه داد: در شش ماه سال جاری آمار کشفیات جرائم خشن در استان 
بوشهر 108 درصد گزارش شد که از این میزان 91 درصد مربوط به سال 

جاری و مابقی مربوط به سنوات گذشته است.
عباس زاده یادآور شد: در مقایسه ای که بین چهار سال گذشته با 10 سال 
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درصد کاهش داشته است.
وی یادآور شد: در شش ماه گذشته تنها در موضوع سرقت به عنف از اتباع 
افغان در استان افزایش داشته ایم که در این بخش با چشم اندازی که برای 

شش ماه دوم سال داریم این موضوع نیز کاهش خواهد یافت. 
از  گفت:  بوشهر  استان  در  موادمخدر  کشفیات  با  ارتباط  در  زاده  عباس 
این  انواع مواد مخدر در  تاکنون یکهزار و 256 کیلو  ابتدای سال جاری 

استان کشف شد.
وی افزود: در این ارتباط 80 باند تهیه و توزیع شناسایی و متلاشی و یکهزار 
و 483 نفر توزیع کننده و نگه دارنده موادمخدر شناسایی و دستگیر شدند.
فرماندهی انتظامی استان بوشهر در ارتباط با اقدامات صورت گرفته برای 
مبارزه با قاچاق کالا گفت: ارزش ریالی کالاهای قاچاق کشف شده در 
استان بوشهر یکهزار و 225 میلیارد ریال است که در مقایسه با مدت مشابه 

در سال گذشته 162 درصد افزایش نشان می دهد.
شمار  که  شدند  دستگیر  نفر   500 و  یکهزار  ارتباط  این  در  افزود:  وی 

دستگیر شده ها نیز افزایش 7 درصدی نشان می دهد.
عباس زاده یادآور شد: خودروهای توقیفی در حوزه مبارزه با قاچاق کالا 

در استان بوشهر نیز 733 دستگاه است.
با  با برخوردهای صورت گرفته  ارتباط  استان بوشهر در  انتظامی  فرمانده 
از  گفت:  قاچاق(  کالای  حمل  سواری  )خودروهای  شوتی  خودروهای 
ابتدای سال جاری تاکنون سه هزار دستگاه خودور شوتی در استان بوشهر 
اعمال قانون شدند و در این حوزه برخورد نیروی انتظامی جدی بوده و از 

هیچ تلاشی دریغ نمی کنیم.
وی در ارتباط با جرایم سایبری اظهارکرد: از ابتدای سال جاری تاکنون 
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درصد گزارش شده است.
 عباس زاده ادامه داد: استان بوشهر در حوزه کشفیات جرایم سایبری نیز 

در جمع استانهای برتر کشور قرار دارد.

هرمزگان
عضو شورای شهر بندرعباس:

صنایع به ایجاد مراکز بهداشتی و درمانی 
تخصصی در بندرعباس کمک کنند

در  تا  بندرعباس خواست  از صنایع غرب  بندرعباس   عضو شورای شهر 
ایجاد مراکز بهداشتی و درمانی تخصصی در بندرعباس مشارکت کنند.

به گزارش خبرگزاری فارس، اسلام باوقار در نشستی با موضوع بررسی 
راه های توسعه متوازن شهرستان بندرعباس اظهار کرد: صنایع متعددی در 
غرب شهر بندرعباس مستقر هستند که سالیانه درآمد بسیار بالایی از این 
استان به دست می آورند و در عین حال شمار قابل توجهی از نیروهای کار 
استان در این صنایع مشغول کار است که نیاز به مراکز درمانی، بهداشتی 

و تفریحی دارند.
 وی با بیان اینکه توسعه سرمایه انسانی تنها محدود به تامین معیشت نیست، 
افزود: انتظار می رود صنایع و شرکت های مستقر در غرب شهر بندرعباس 
نسبت به توسعه این شهر کمک کرده و گامی در راستای بهبود وضعیت 

خدمات درمانی، بهداشتی و تفریحی و ورزشی مردم بردارند.
و  صنایع  جمعی  همت  کرد:  عنوان  بندرعباس  شهر  شورای  عضو   
شرکت های غرب شهر بندرعباس برای تکمیل لااقل یک پروژه بهداشتی 
و یا درمانی یا ورزشی در استان در طول سال فشار مالی سنگینی را به این 
واحدهای صنعتی و خدماتی وارد نمی کند اما تاثیر چشمگیری در توسعه 
شهر بندرعباس و بهبود شرایط زندگی کارکنان و کارگران شاغل در این 

واحدها خواهد داشت.

کهگیلویه و بویراحمد
مدیرکل میراث فرهنگی کهگیلویه و بویراحمد:

۲۰۰میلیون تومان اعتباربرای احداث 
اقامتگاه بوم گردی استان هزینه شد

مدیرکل میراث فرهنگی کهگیلویه و بویراحمد گفت: اولین اقامتگاه بوم 
گردی استان با 200میلیون تومان اعتبار راه اندازی شد. 

به گزارش خبرنگار مهر، محمد باقری در مراسم افتتاح اولین اقامتگاه بوم 
تومان توسط سرمایه گذار  میلیون  میزان 120  این  از  افزود:  استان  گردی 
طرح هزینه شد و 80 میلیون تومان تسهیلات نیز توسط صندوق کارآفرینی 

امید به این طرح اختصاص یافت.
وی بیان کرد: احداث اقامتگاههای بوم گردی در استان یکی از شاخصهای 

درون زایی و تکیه بر توانمندی های درونی هر استان و منطقه است.
باقری افزود: یکی از مزایای اجرای این طرح، مشارکت و مالکیت طرح 

توسط یک خانواده است.
در  بوم گردی  طرح  اجرای  متقاضی  نفر   54 تاکنون  اینکه  بیان  با  وی 
استقبال  افزایش  به  بوم گردی  راه اندازی واحدهای  اند، گفت:  بوده  استان 

گردشگران خارجی کمک می کند.

 ادامه مطلب در پایین همین صفحه ...

هیئت فرانسوی برای سرمایه گذاری در صنعت شکر 
با استاندار خوزستان دیدار کردند

یک هیئت فرانسوی با هدف سرمایه گذاری در صنعت شکر خوزستان با غلامرضا شریعتی استاندار این استان دیدار کردند.
 به گزارش ایرنا استاندار خوزستان در حاشیه این دیدار به خبرنگاران گفت: هیئت فرانسوی یک کنسرسیوم است که اقدامات و سرمایه 

گذاری آنها بیشتر در حوزه صنعت شکر و چغندر قند است. 
شریعتی افزود: این هیئت به عنوان یک کنسرسیوم بین المللی کارهای گسترده ای در کشورهای دنیا در تولید شکر و سطح زیر کشت 
شکر انجام داده است. وی ادامه داد: این کنسرسیوم در دنیا حدود یک میلیون هکتار زیر کشت شکر دارد و از این بابت جزو رتبه های 

اولیه در تولید شکر در جهان محسوب می شود.


